

**Hon. Mr. Smith** said he would like to see a measure like this made applicable to all the Provinces. In New Brunswick they had some such provisions, by which a speedy trial was secured in trying cases. These had been found to work well.

**Mr. Harrison** rose to bear willing testimony to the necessity for this law. In Ontario the present system, was not only expensive, but detained men in custody for a period unnecessarily long. In some cases the offender was kept in gaol for a much longer period before trial than he would be sentenced to endure afterwards. This cast-iron system ought to give way to an elastic one—such as that suggested.

**Hon. Mr. Irvine** also argued that such a Bill was needed, and he hoped it would be extended to Quebec, and that its principle should be enlarged, so that in cases of small crimes, such as larceny, the intervention of a jury should not be necessary. He had known the whole paraphernalia of a Superior Court to be made use of—and the only offender coming before the Court to be a man for pigstealing, or some such offence.

The Bill was then read a 1st time, and ordered for a second reading on Wednesday.

**L'hon. M. Smith** dit qu'il aimerait voir une mesure comme celle-ci appliquée à toutes les provinces. Le Nouveau-Brunswick a des dispositions de ce genre permettant d'accélérer la procédure judiciaire. Elles ont donné de bons résultats.

**M. Harrison** estime cette loi indispensable. Le système actuellement en vigueur dans l'Ontario est non seulement coûteux, mais entraîne des détentions inutilement longues. Dans certains cas, les prévenus sont emprisonnés plus longtemps avant leur procès qu'après leur condamnation. Ce système excessivement rigide devrait être remplacé par un système plus souple tel que celui qui a été suggéré.

**L'hon. M. Irvine** déclare lui aussi que ce Bill est indispensable; il espère qu'il sera appliqué au Québec et que ses dispositions seront élargies de façon à ce qu'un jury ne soit plus nécessaire pour des délits mineurs tels que le vol. Certains procès sont arrivés jusqu'en Haute Cour alors que le prévenu n'était coupable que d'avoir volé un cochon.

Le Bill est lu pour la première fois, la deuxième lecture étant ordonnée pour mercredi.

#### PRIVATE BILLS

On motion of **Mr. Macfarlane**, the time for receiving Petitions for Private Bills was extended to the 25th inst., for introducing Private Bills to the 31st inst., and for receiving reports on Private Bills till Monday, the 14th June.

**Mr. Morris** introduced a Bill respecting Seduction.—Second reading on Wednesday.

**Mr. Ryan** introduced a Bill to enable E. Walker and E. Schultz to obtain certain patents.

**Sir John A. Macdonald** introduced the following Bills:—

Bill respecting the duties of Justices of the Peace out of Session, in relation to persons charged with indictable offences.

Bill respecting the duties of Justices of the Peace out of Session in relation to summary convictions and orders.

Bill respecting the prompt and summary administration of Criminal Justice in certain cases.

Bill respecting the trial and punishment of Juvenile Offenders.

#### BILLS PRIVÉS

Sur la proposition de **M. Macfarlane**, la date limite de réception des pétitions pour les bills privés est reportée au 25 courant, la date de présentation des bills privés au 31 courant et la date de réception des rapports sur les bills privés au lundi 14 juin.

**M. Morris** présente un Bill sur la séduction. La deuxième lecture est prévue pour mercredi.

**M. Ryan** présente un Bill visant à permettre à MM. E. Walker et E. Schultz d'obtenir certains brevets.

**Sir John A. Macdonald** présente les Bills suivants:

Bill relatif aux obligations des juges de paix en dehors des sessions en ce qui concerne les personnes accusées de délits.

Bill relatif aux obligations des juges de paix en dehors des sessions en ce qui concerne les déclarations sommaires de culpabilité et les ordres.

Bill relatif à l'exercice rapide et sommaire de la Justice pénale dans certaines affaires.

Bill sur le jugement et le châtement des jeunes délinquants.